
  
 

 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

13 жовтня  2017  року                    м.Черкаси                                                № 16  

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Коваленко В. М.  
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М., Озірний О.А. 
 

Запрошені: 

Григор О.О. –  в.о. ректора Черкаського Державного технологічного університету 

Данилевський В.В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Зеленський М.В. – начальник управління сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації; 

Шабатін О. О. – директор Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації. 
 

В засіданні взяв участь Вельбівець О.І. – голова обласної ради. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

             1. Про внесення змін у додаток до Обласної програми підтримки вищих 

навчальних закладів Черкаської області на 2015-2019 роки  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

              2. Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року   
Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
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Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін у додаток до Обласної програми підтримки вищих навчальних закладів 

Черкаської області  на 2015-2019 роки».  
 

Валерій Вікторович  зазначив  що необхідність внесення змін зумовлена  

потребою оновлення матеріально-технічної бази Черкаського Державного 

технологічного університету. У зв’язку з чим пропонується доповнити додаток до 

«Обласної програми підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області  на 

2015-2019 роки» новими пунктами. 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток  1). 
 

Данилевський В.В., звернувся з проханням  до членів комісії, підтримати 

додаткову  зміну до  додатку до «Обласної програми підтримки вищих навчальних 

закладів Черкаської області  на 2015-2019 роки» а саме: 

 доповнити пунктом 92, що  пов’язано  з потребою оновлення матеріально-

технічної бази Черкаського художньо-технічного коледжу.   

 

Зміна до проекту рішення обласної ради додається до протоколу (додаток 2). 
   

ВИСТУПИВ: 

Григор О.О., який зазначив, що реалізація  доповнених до «Обласної програми 

підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області  на 2015-2019 роки» заходів 

дозволить  створити належні умови у навчальному закладі  для підготовки фахівців у 

робототехнічній галузі. 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії,  Вельбівець О.І. 
 

Вельбівець О.І. звернувся до начальника управління освіти і науки 

облдержадміністрації Данилевського В.В. з пропозицією вивчити питання щодо 

співпраці з Відокремленим структурним підрозділом Одеської залізниці 

              3. Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 28.12.2011          

№ 11-3/VI, із змінами, внесеними рішенням від 03.06.2016 № 5-7/VІI «Про програму 

розвитку футболу в Черкаській області на 2012 – 2020 роки»  

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 
 

              4. Про затвердження положення про персональні стипендії народним 

артистам України   
Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 
 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
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Шевченківська дирекція залізничних перевезень щодо підготовки на базі 

Черкаського Державного технологічного університету фахівців  для роботи на 

залізниці. 
  

Коваленко В. М. звернулась з пропозицією до начальника управління освіти і 

науки облдержадміністрації Данилевського В.В. організувати публічне обговорення у 

форматі «круглого столу» для вирішення проблемних питань професійно-технічної 

освіти області, на який запросити членів постійної комісії. 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію: 

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток до 

Обласної програми підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області  на 2015-

2019 роки» з урахуванням підтриманих постійною комісією змін щодо доповнення 

додатку до Обласної програми пунктом 92 та рекомендувати до розгляду на засіданні  

президії та пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект рішення із додатковими змінами.     

 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 3). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної природничо-

математичної освіти на період до 2021 року».  
 

Валерій Вікторович  зазначив,  що проект рішення обласної ради розроблено на 

підставі звернень Христинівської, Чорнобаївської районних державних адміністрацій, 

Черкаської міської ради  щодо відмови та придбання шкільних наборів LEGO  для 

навчальних закладів. 
 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  4). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Вельбівець О.І.,  звернувся з пропозицією до начальника управління освіти і 

науки облдержадміністрації Данилевського В.В. заручитись письмовими 

підтвердженнями співфінансування заходів програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти за рахунок коштів місцевих бюджетів. 
 

Ковбоша О. Р., висловила побажання наочного ознайомлення з  Центром STEM-

освіти КНЗ «Черкаський  обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради». 

Доманський В. М.,  запропонував провести наступне засідання постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки, культури, молодіжної  політики  та  спорту на 
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базі КНЗ «Черкаський  обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради». 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію: 

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до обласної 

програми підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 

2021 року» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 5). 

Голосування:  
 

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В. з інформацією про хід виконання рішення обласної ради від 

28.12.2011 № 11-3/VI, із змінами, внесеними рішенням від 03.06.2016 № 5-7/VІI, «Про 

програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012 – 2020 роки». 
 

Максим Васильович детально поінформував про стан використання отриманих 

коштів в сумі 1,1 млн.грн. 

Також доповів про особливості фінансування ТОВ «Футбольний клуб 

«Черкаський Дніпро». Зокрема зазначив, що  ТОВ «Футбольний клуб «Черкаський 

Дніпро» не є громадською організацією та належить до професійного спорту 

основною метою якого є отримання прибутку, а гравці футбольної команди працюють 

на контрактній основі. Управління відповідно до статті 38 Закону України «Про 

фізичну культуру і спорт» не має правових підстав здійснювати фінансування 

професійного спорту, оскільки професійний спорт – це комерційний напрям діяльності 

у спорті, пов’язаний з підготовкою та проведенням видовищних спортивних заходів на 

високому організаційному рівні з метою отримання прибутку. 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради додається до протоколу 

(додаток  6). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Вельбівець О.І.  звернувся до начальника управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації Зеленського М.В. з проханням надати інформацію: 

1) щодо критеріїв, за якими проводиться  обласний огляд-конкурс на кращу 

постановку роботи з розвитку футболу серед спортивних організацій області;  

2) щодо переліку заявок, що подані для фінансування з Державного бюджету. 
 

 Олександр Іванович звернувся з пропозицією до Зеленського М.В. надати 

конкретні пропозиції щодо використання невикористаних коштів, які були виділені 

управлінню сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації в 2017 році, та бути готовим 

інформувати депутатів на пленарному засіданні обласної ради. 
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Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради  від 28.12.2011 № 11-3/VI, із змінами, внесеними рішенням від 

03.06.2016 № 5-7/VІI «Про програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012 – 

2020 роки»  взяти до відома та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 7). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження положення про персональні стипендії народним артистам України». 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 8). 
 

Олександр Олексійович зазначив, що проект рішення обласної ради розроблено з 

метою затвердження положення про персональні стипендії народним артистам 

України підтримки осіб, яким присвоєно почесні звання України та звернувся до 

членів комісії з проханням підтримати.   
 

Коваленко В. М. звернулась з пропозицією до директора Департаменту культури 

та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації Шабатіна  О. О., розглянути 

можливість  прив’язки розміру персональної стипендії до мінімального прожиткового 

рівня. 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію: 
 

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження положення про 

персональні стипендії народним артистам України» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 9). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 
 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар     постійної комісії                                                      О. Ковбоша 


